



I/we would like to apply for membership of the Club de Jardinage de Lauzerte:

Please write in capital letters

Name(s):

Address:

.....

Email/s :

Tel : Mob :

Please enclose 10€ per person as membership fee for 1 Nov 2019 – 31 Dec 2020.

Amount enclosed€ cash/chq

Which aspects of gardening are you interested in or wish to learn more about?

.....
.....
.....

I/we would also be willing to occasionally answer the Admin Group's plea for additional help when required for certain club activities: Please indicate: YES NO

Signature Date

Please return this to Rosamund Williams, Membership Secretary, in person, or scan it and email to membership@cjl82.fr, or post to 5 rue du Tour de la Vieille Ville, 46800 Montcuq

How did you hear about us ? Friend Publication Website Other

Thank you and welcome to the club!



Je/nous souhaite(ons) devenir membre du Club de Jardinage de Lauzerte

Écrivez en majuscules, SVP

Nom(s)

Adresse

.....

Email/s :

Téléphone Port :

Merci de joindre 10€ par personne pour la cotisation du 1^{er} nov 2019 – 31 déc 2020.

Total de Espèces / chèque

Quels aspects du jardinage vous intéressent ou vous souhaitez en savoir plus?

.....

.....

.....

Le Conseil d'administration fait appel à l'aide pour certains événements; est-ce que vous pourriez être disponible ? Veuillez indiquer svp : OUI NON

Signature Date

Merci de retourner cette fiche à Rosamund Williams, Secrétaire aux adhésions, en personne, ou par email à membership@cjl82.fr, ou par la poste au 5 rue du Tour de la Vieille Ville, 46800 Montcuq

Comment avez-vous entendu parler de nous?

Ami Publication Site Internet Autre

Merci et bienvenue au club!